
Aan Provinciale Staten van Flevoland, 
Sta ten griffie,
Postbus 55 
8200AB Lelystad

Noodkreet Bijlage Dronten, 10 juli 2021
Ziekenhuis Lelystad 1

Geachte Statenleden,

Hiermee verzoek ik U kennis te nemen van bijgaande brief die ik heden zond aan een aantal 
leden van de Tweede Kamer.
In mijn brief roep ik om hulp om weer een ziekenhuis in oost-Flevoland te krijgen.
Het gemis van het ziekenhuis in Lelystad wordt alle dagen zo verschrikkelijk gevoeld.

Met hoogachting, ,
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Aan de leden van de Vaste Kamercommissies voor Volksgezondheid, 
voor Infrastructuur en voor Financiën,
Binnenhof,
Den Haag

Onderwerp: Dronten, 21 juni 2021
Noodkreet Ziekenhuis Lelystad

Geachte heer/mevrouw,

De corona-crisis maakt opnieuw pijnlijk duidelijk dat het ziekenhuis in Lelystad nooit gesloten 
had mogen worden: het ziekenhuis werd het afgelopen jaar extra erg gemist door veel 
(covid)patienten die elders moesten worden opgenomen.

Wat was ik blij met dat ziekenhuis toen ik enige jarengeleden een accute ernstige darminfectie 
kreeg en 's nachts naar de spoedhulp moest Zo in de buurt! Nu zou ik helemaal naar Zwolle 
moeten en met veel stress of ik daar wel tijdig geholpen zou worden..

Het is verschrikkelijk dat de inwoners van oostelijk Flevoland en de Noordoostpolder sinds 
1994 3 volwaardige ziekenhuizen zijn kwijtgeraakt: het Stadsziekenhuis in Kampen, het Dr 
Janssenziekenlmis in Fmmeloord en tot slot het Zuiderzeeziekenhuis in Lelystad, Wat gebleven 
is zijn twee poliklinieken in Lelystad en Kampen. En dat terwijl het inwoneraantal sterk is 
gestegen.
Voor werkelijk volwaardige zorg moeten zwangere vrouwen, ouderen, hartpatiënten e.d. nu 
naar het Isalaziekenhuis in Zwolle. Met het openbaar vervoer is de reistijd van voordeur tot 
voordeur anderhalf uur. Dit gaat nog slechter worden omdat provincie Flevoland op grond van 
hctTransiticplan OV 6 buslijnen in oost-FlevoIand gaat inkrimpen.

Wat schrijnt en pijn doet is de wetenschap dat het Zuiderzeeziekenhuis niet werd gesloten 
vanwege gebrek aan patiënten, of vanwege gebrek aan personeel. Het werd gesloten omdat de 
financiën niet deugden als gevolg van slecht management en voortdurende ruzies in en met het 
dagelijks bestuur.
Het probleem had kunnen worden opgelost met een éénmalige geldinjectie en vervanging van 
het bestuur.
Dat had de minister van Volksgezondheid met zijn invloed rond kunnen zetten, maar het 
ontbrak hem aan politieke motivatie en ook aan barmhartigheid - terwijl zijn collega van 
Infrastructuur het ene miljoen na het andere uitgaf aan het ongebruikte vliegveld Lelystad, 
waarvoor nog niet eens vergunning is, om daarmee vliegveldpersonee! te betalen dat niets te 
doen heeft. Met dat geld zou het probleem van het ziekenhuis alsnog kunnen worden verholpen! 
Werkelijk, U kunt aan geen enkele burger uitleggen waarom er wel miljoenen werden gegeven 
aan een particuliere vliegmaatschappij en geen cent aan een drukbezocht ziekenhuis in een 
provinciehoofdstad dat in tijdelijke moeilijkheden verkeerde.
Waarom wordt hot ziekenhuis niet heropend nu er lange wachtlijsten bestaan als gevolg van de 
coronacrisis? Waarom wordt het nu niet ingezet voor al die inhaaloperaties?! De uitgestelde zorg 
is immers net zo'n grote crisis.

En dan, wat is dat vliegveld nog; ooit aangelegd als vliegstrip voor spuitvliegtuigjes voor de 
landbouw, in 1987 voor 1 gulden door provincie Flevoland overgenomen van de Rijksdienst 
IJsselmeerpolders, op het lobbyschild gehesen als compensatiewens voor het niet doorgaan van 
de Markerwaard, doorverkocht aan de Schiphol-Group want weer voor de lobby,
En wat is het dan nog: wat hobbyvliegtuigjes op een weide, een loods met een Fokker erin. Bouw 
er woningen!



Als straks een regeeraccnord op hoofdlijnen ter beoordeling aan U wordt voorgelegd dan zal ik 
dolgraag willen dat U er alles aan doet om in dit accoord het principe op te nemen - als dat al niet 
gebeurd is - dat erin iedere provinciehoofdstad aan volwaardig ziekenhuis is. Dit in het kader 
van een algehele sanering van de gezondheidszorg die in Nederland de afgelopen deccennia zo is 
afgetakeld. Dit hoort in een nationaal herstelplan te komen!

De overheid is ernstig in gebreke gebleven door de mensen in deze uitgestrekte regio zo te laten 
zitten zonder spoedeisende hulp, met weinig ambulances die van ver moeten komen en met 
angstvoor de risico’s en calamiteiten die er voortdurend zijn. Dit gaat om veiligheid en 
mensenlevens.

Geef ons het ziekenhuis terug.
Bij voorbaat dank namens velen!

Hoogachtend,

PS Afschrift gezonden aan de Koning, de Ombudsman, de kabinetsinformateur, Staten provincie 
Flevoland, de Telegraaf, de Volkskrant, de NRC, het dagblad Trouw.


